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خداقوتبهاندازه
چهلسالخدمت

حــداد عــادل در لابــه لای صحبت هایش 
یــک خداقــوت هم بــه دســت انــدرکاران 
اســامی می گویــد:  تبلیغــات  ســازمان 
تبلیغــات  ســازمان  چهل ســالگی  »در 
آیــت الله  تــاش  از  دارد  جــا  اســامی 
ایــن  تأســیس  در  جنتــی«  »احمــد 
مؤسســه و فعالیت هــای همه دوســتانی 
کــه در ایــن چهــل ســال مدیریــت ایــن 
عرصــه را بر عهــده داشــتند تشــکر کنم. 
برایشــان طلب توفیق می کنم. امیدوارم 
سازمان تبلیغات اســامی بتواند اسام 
را متناســب بــا جامعــه امــروز و نیازهــای 
انقاب و تحولاتی که در ســبک زندگی و 
نحوه تبلیغ رخ داده پیش ببرد و چهره ای 
قابل فهم، خردمندانه و دوست داشتنی 

از اسام به نسل جوان عرضه کند«.

می شد که یک پســر جوانی به ســینما رفته، شاید 
بعید نبود که مادرش بنشــیند و گریه بکند از خوف 
اینکه دین و اخلاق بچه اش ممکن اســت از دســت 
برود. اما سازمان تبلیغات اسلامی با حوزه هنری این 

ورق را برگرداند.
 خاطره ای هم از آن سال ها دارید؟

بله. شاید دوستان جوان به یاد ندارند، اما در دی ماه ۵۷ 
که احتمال پیروزی انقلاب اســلامی قوت گرفته بود، 
هرکســی به فکر این بود که پس از پیروزی چه کاری 
باید انجام دهــد. در آن هفته ها ما می شــنیدیم یک 
فکری برای تدبیر امور هنری پس از پیروزی جوانه زده 

است. می شنیدیم که رهبر معظم انقلاب و چند 
نفر دیگر مانند مرحومه »طاهره صفارزاده« و 
مرحوم »امیرحسین فردی« اندیشه تشکیل 

حوزه هنری را مطرح کردند و مقارن 
با پیروزی انقلاب، حوزه رسماً کار 

خود را آغاز کرد.
 حالا به لطف حــوزه هنری 
همیــن ســینما می تواند 
موازی با دین و پیش ران و 

تقویت کننده باشد. حوزه هنری چنین هنر و تحولی 
را درک، تصدیــق و تصحیح کرد. نه تنهــا در عرصه 
سیاست، در عرصه هنر، تئاتر، شعر، نقاشی و در انواع 
هنرها. حوزه هنری درمجموع موفق بوده و توانســته 
آثار خوبی تولید کرده و نســل تازه ای را تربیت کند 
که برای خود حوزه هنری و تبلیغات دینی به معنای 
وسیع کلمه مفید و مؤثر است. بنده معتقدم باید حوزه 
هنری توسعه پیدا کند، تقویت شود، روش هایش بارها 
امتحان شــود و تغییر کند. در یک کلام، اگر سازمان 
تبلیغات اسلامی هیچ دستاوردی غیر از حوزه هنری 
انقلاب اســلامی نداشــت، همین یک مــورد برای 

سربلندی اش کافی بود.
ارزیابــی شــما از دورانــی کــه 
حجت الاســام والمســلمین »محمد قمی« 
عهده دار مدیریت ســازمان تبلیغات اسامی 

هستند، چیســت؟ فکر می کنید در 
این سه ســال چه تحولی در سازمان 

تبلیغات اسامی رخ داده است؟
من اجمالًا در پاســخ به این سؤال شما عرض 

می کنم که بنده حضور جناب آقــای قمی را در 

حوزه هنری را یکی از 
شاخه های پرثمر سازمان 

تبلیغات اسامی می دانم که 
توانست فاصله بین هنر و دین 
را کم کند. معتقدم اگر سازمان 
تبلیغات هیچ دستاوردی غیر 

از حوزه هنری انقاب اسامی 
نداشت، همین یک مورد برای 

سربلندی اش کافی بود


